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Co się dzieje z Romą i Walterem Sabatinim? Tego chyba nikt nie wie.

Śledząc bowiem ostatnie niepowodzenie ze sprzedażą Gervinho, a także

dzisiejszą wypowiedź Jose Holebasa, można śmiało zadawać takie pytanie.

 

Grek bowiem, którego transfer do Watford potwierdziły wczoraj zarówno Roma jak i

angielski klub, nic nie wie o przenosinach do Premier League, o czym mówił dla 

gazzetta.gr:

- Zorganizowali mój transfer, nie pytając się mnie. Niczego jeszcze nie podpisałem.

Nie wiem dlaczego do tego doszło. Wiem, że mój transfer został potwierdzony

oficjalnie zarówno przez Romę jak i Watford, jednak najpierw powinni porozmawiać

ze mną. Nigdy nie mówiłem, że chcę opuszczać Romę, podpiszę umowę po tym jak

zaakceptuję warunki kontraktu. Wróciłem z wakacji z Dubaju i powiedzieli mi o

transferze, ponadto oficjalnym. Jestem teraz w Niemczech, jak mogłem podpisać

kontrakt?

 

Agenci gracza potwierdzili ponadto portalowi vocegiallorossa.it, że ten nie podpisał

żadnego kontraktu.

 

Grek został sprzedany za 2,5 mln euro plus 0,5 mln bonusów.
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